
From: Perreault, Jocelyn <jperreault@mccarthy.ca>
Sent: Sunday, September 18, 2016 6:56 AM
To: Bernard Boucher (bernard.boucher@blakes.com); Sylvain Rigaud (sylvain.rigaud@nortonrosefulbright.com)
Subject: FW: Tires and rims for komatsu trucks

Bon matin messieurs,

Voir ci-dessous les échanges entre nos clients concernant les pneus et jantes des 5 Komatsu 830E sur le site de Bloom Lake.

Je sais que vous m'avez indiqué que vous faisiez les vérifications factuelles et je vous remercie de me revenir dès que possible. Le APA (pièce R-7) avec Ritchie Bros ne semble pas inclure les pneus et jantes des 5 Komatsu 830E sur le site de Bloom Lake lorsqu'il est fait mention du "*Bloom Lake Mine Equipment and the Scully Mine Equipment listed on Schedule "B" and the Truck A30533 Parts [des pièces sur le site de Scully]*". Le "*Bloom Lake Mine Equipment*" consiste aux 5 Komatsu 830E trucks sur le site de Bloom Lake, qui doivent être démantelés afin d'être vendus (ces équipements sont toujours vendus en pièces détachées et les pneus et jantes ne font pas partie des pièces comprises dans un Komatsu 830E truck vendu par Komatsu; ceux-ci sont plutôt acquis d'un autre fournisseur).

Cela étant, si l'intention étant que les pneus et jantes des 5 Komatsu 830E fassent partie du "*Bloom Lake Mine Equipment*", nous n'aurons comme tel pas "d'objection" à la Motion qui vise la vente des "*right, title and interest of the Vendors in the Bloom Lake Mine Equipment and the Scully Mine Equipment listed on Schedule "B" and the Truck A30533 Parts*", mais nous devons quand même faire des représentations à la Cour pour faire préciser cette question à l'effet que les Purchased Assets n'incluent pas les pneus et jantes des 5 Komatsu 830E sur le site de Bloom Lake. Comme l'audition est prévue vendredi, je vous demanderais de nous revenir si possible en fin de journée aujourd'hui, sinon au plus tard demain matin.

Merci beaucoup,

Jocelyn

From: David Cataford [Dcataford@championironmines.com]
Sent: September 17, 2016 11:01 AM
To: Perreault, Jocelyn
Subject: Fwd: Tires and rims for komatsu trucks

Envoyé de mon iPhone

Début du message transféré :

Expéditeur: "Bissell, Steven" <Steven.Bissell@fticonsulting.com>
Date: 17 septembre 2016 09:58:51 UTC-4
Destinataire: David Cataford <Dcataford@championironmines.com>
Objet: Rép : Tires and rims for komatsu trucks

Thanks David .

I think the next fact to nail down is whether the Key Bank loan(s) covered the financing required to acquire a Komatsu truck, tires, rims and all, or whether it was just to finance the purchase of equipment from Komatsu, I.e. The items covered in your attached sales document between BL and Komatsu.

I have asked our legal counsel for their view on the matter and will get back to you.

Steve

Sent from my iPhone

On Sep 17, 2016, at 9:32 AM, David Cataford <Dcataford@championironmines.com> wrote:

Hi Steven,

Thanks for the call yesterday. Unfortunately, the only thing I won at the golf tournament was a sunburn!

Following upon our discussion of yesterday afternoon, please find attached a Komatsu 830E-1AC Haul Truck proposal that Cliffs had received from SMS Equipment. It's a standard document. The relevant part is found on page 2, where the "Standard Equipment" is listed and excludes the tires (as is usual for such Komatsu trucks, which never come with tires). As a matter of fact, there are notes that say "Less standard manufacturer rims & less truck body" (page 2) and "Tires, rims and body are excluded" (page 3). The acquisition of such trucks is always made "in parts" and the tires and rims come separately, from another supplier. In the specific case of the 5 Bloom Lake Komatsu 830E trucks I believe that the purchase was made from Michelin.

I hope this gives you the information you needed to confirm to me that the proposed sale to Ritchie does not include the tires and rims, as I already mentioned to them when they contacted me. Note that Kelly Kitson from Ritchie asked me for a list of the parts/specs of the Komatsu 830E trucks that were actually being sold. I told him that since QIO is not the seller it's not really for me to provide this, but perhaps you can send him the attached document so that everyone is on the same page to the effect that the tires and rims are excluded. For greater certainty, the modular system purchased by Bloom Lake and installed on the trucks is also a property of Bloom Lake and not part of the excluded assets.

Thanks for getting back to me as soon as you can.

David

<Komatsu 830E-AC - SMS quote.pdf>

Confidentiality Notice:

This email and any attachments may be confidential and protected by legal privilege. If you are not the intended recipient, be aware that any disclosure, copying, distribution or use of the e-mail or any attachment is prohibited. If you have received this email in error, please notify us immediately by replying to the sender and then delete this copy and the reply from your system. Thank you for your cooperation.

From: BOUCHER, BERNARD <BERNARD.BOUCHER@blakes.com>
Sent: Friday, September 16, 2016 9:52 PM
To: Perreault, Jocelyn; Sylvain Rigaud (sylvain.rigaud@nortonrosefulbright.com)
Subject: RE: In the matter of the Plan of Compromise or Arrangement of: The Bloom Lake Iron Ore Mine Limited Partnership & al (500-11-048114-157): 23e Rapport du Contrôleur/23rd Report of the Monitor

Bonsoir Jocelyn,

Nous en sommes à faire diverses vérifications factuelles. Nous te reviendrons sous peu.

Salutations,

Bernard

Bernard Boucher
Associé / Partner
bernard.boucher@blakes.com
Tél. / Dir. 514-982-4006

De : Perreault, Jocelyn [<mailto:jperreault@mccarthy.ca>]
Envoyé : 16 septembre 2016 14:16
À : BOUCHER, BERNARD; Sylvain Rigaud (sylvain.rigaud@nortonrosefulbright.com)
Objet : FW: In the matter of the Plan of Compromise or Arrangement of: The Bloom Lake Iron Ore Mine Limited Partnership & al (500-11-048114-157): 23e Rapport du Contrôleur/23rd Report of the Monitor

Messieurs,

Une chose que ma cliente (QIO) voulait valider est que, par rapport aux 5 Komatsu 830E Haul Trucks sur le site de la mine de Bloom Lake, la vente envisagée ne vise pas les pneus (« tires ») et jantes (« rims »). En effet, les pneus et jantes n'ont pas été acquis du dealer Komatsu (SMS) par Bloom Lake LP (ma compréhension est que de tels « camions » sont toujours achetés en pièces détachées et que les pneus et jantes sont toujours achetés séparément) et n'ont pas été financés par Key Bank. En d'autres termes, bien que les 5 Komatsu 830 Trucks financés par Key Bank soit des Excluded Equipment dans l'entente avec QIO, ceux-ci n'incluent pas les pneus et jantes qui eux ont été acquis par QIO et ont une utilité et valeur pour cette dernière. Comme les Komatsu 830E Haul Trucks doivent être démontés pour pouvoir être enlevés du site et vendus, je présume que cela n'est pas un enjeu. Le représentant de QIO a déjà avisé le représentant de Ritchie plus tôt cette semaine, mais comme ni la Motion ni le Rapport du Contrôleur ne le précise, je voulais le valider avec vous.

Merci

Jocelyn



Jocelyn T. Perreault
Associé | Partner
Faillite et restructuration | Bankruptcy and Restructuring
T: 514-397-7092
E: jperreault@mccarthy.ca

McCarthy Tétrault LLP

SVP, pensez à l'environnement avant d'imprimer ce message.



From: Rigaud, Sylvain [<mailto:sylvain.rigaud@nortonrosefulbright.com>]

Sent: Friday, September 16, 2016 13:47

To: BOUCHER, BERNARD; nigel.meakin@fticonsulting.com; steven.bissell@fticonsulting.com; ellen.dong@fticonsulting.com; michael.basso@fticonsulting.com; Cobb, Evan; Ashby, Chrystal; Fortin, AndreAnne; awinton@counsel-toronto.com; mgottlieb@counsel-toronto.com; gerry.apostolatos@langlois.ca; mdesrosiers@osler.com; marc-elie.scott@mcmillan.ca; mlaroche@millerthomson.com; brennanp@bennettjones.com; dimitri.maniatis@langlois.ca; daniel.baum@langlois.ca; gary.rivard@bcf.ca; jcuttler@kklex.com; jfleisher@casselsbrock.com; jbellossimo@casselsbrock.com; kewallace@casselsbrock.com; audley.sheppard@cliffordchance.com; simon.greenberg@cliffordchance.com; karolina.rozycka@cliffordchance.com; eric.ouimet@bcf.ca; bertrand.giroux@bcf.ca; frederic.cote@bcf.ca; jsiwiec@perlaw.ca; arubinoff@perlaw.ca; abernard@fasken.com; bfarber@fasken.com; cgagnon@avocatsbsl.com; GLefebvre@blg.com; fgagnon@blg.com; a.provencher@sblavocats.com; francois.bouchard@clcw.qc.ca; julien.collin@hcblegal.com; toddstanley@gov.nl.ca; lmorin@fasken.com; gmichaud@fasken.com; gmetcalfe@duntonrainville.com; TCliche@DuntonRainville.com; michael_axel@keybank.com; rschwill@dwpv.com; julie.lambert@cslships.com; besnier.avocats@cgocable.ca; shebert@millerthomson.com; dstolow@kklex.com; jmorissette@osler.com; wael.rostom@mcmillan.ca; rachel.april-giguere@mcmillan.ca; gmoftat@tgf.ca; roger.simard@dentons.com; louis.dumont@dentons.com; katherineboulianne@bptavocats.com; dboudreault@plba.ca; hbesnier.bdr@cgocable.ca; claud.paquet@bcf.ca; rtalaifar@sangramoller.com; hsangra@sangramoller.com; pierre.lecavalier@justice.gc.ca; dmitchell@imk.ca; ahatnay@kmlaw.ca; akaplan@kmlaw.ca; jfbeaudry@plba.ca; MichaelPDelaney@gov.nl.ca; nick@scheib.ca; Reyes, Tony; anne.parent@mddelcc.gouv.qc.ca; Querry, Gabriel; Bourbonnais, Miguel; Allan.Matte@otc-cta.gc.ca; alain.gaudreault@mddelcc.gouv.qc.ca; kpeddle@usw.ca; legcounsel@gov.nl.ca; jean.francois.delisle@clcw.ca; njacobs@stewartmckelvey.com; reynald.auger@langlois.ca; jfgauvin@millerthomson.com; mduchesne@blg.com; otadlaoui@blg.com; kbergeron@avbt.com; isabelle.giguere@mern.gouv.qc.ca; michael.hanlon@mcmillan.ca; townmanager@wabush.ca; Bélanger, Philippe H.; Perreault, Jocelyn; Dorion, Marc; Boulanger, Louis-Nicolas; marc-andre.sansregret@langlois.ca; richard.laflamme@steinmonast.ca; jysimard@lavery.ca; dmandilaras@lavery.ca; pchang@morneaushepell.com; pboyd@morneaushepell.com; bquistgaard@pinklarkin.com; rpink@pinklarkin.com; bwalancik@kmlaw.ca; elizabeth-brown@hicksmorley.com; john-prezioso@hicksmorley.com; gamiot@avocatsbsl.com; rwelsh@rbauktion.com; Tardif, Alain N.

Cc: GUY, SEBASTIEN; WEISZ, STEVEN; CHOW, MILLY; MCGRAW, MICHAEL; SHALVIRI, ARYO; KRAVTSOV, ILIA; Himo, Julie

Subject: In the matter of the Plan of Compromise or Arrangement of: The Bloom Lake Iron Ore Mine Limited Partnership & al (500-11-048114-157): 23e Rapport du Contrôleur/23rd Report of the Monitor

Veillez trouver ci-joint, copie du vingt-troisième rapport du Contrôleur en lien avec la requête intitulée « *Motion for the Issuance of an Approval and Vesting Order with Respect to the Ritchie Bros. Auctioneer Transaction* », laquelle requête est présentable le 23 septembre prochain.

* _ * _ * _ * _

Please find attached copy of the Monitor's Twenty-Third Report in support of the Motion for the Issuance of an Approval and Vesting Order with Respect to the Ritchie Bros. Auctioneer Transaction, which Motion is returnable on September 23, 2016.

Meilleures salutations, Bet regards,

Sylvain Rigaud
Associé

Norton Rose Fulbright Canada LLP / S.E.N.C.R.L., s.r.l.
1, Place Ville Marie, Bureau 2500, Montréal, QC, H3B 1R1, Canada
T: +1 514.847.4702 | F: +1 514.286.5474
sylvain.rigaud@nortonrosefulbright.com

NORTON ROSE FULBRIGHT

De : MESSIER, EDITH [<mailto:EDITH.MESSIER@blakes.com>] **De la part de** BOUCHER, BERNARD

Envoyé : 9 septembre 2016 14:24

À : nigel.meakin@fticonsulting.com; steven.bissell@fticonsulting.com; ellen.dong@fticonsulting.com; michael.basso@fticonsulting.com; Cobb, Evan; Rigaud, Sylvain; Ashby, Chrystal; Fortin, AndreAnne; awinton@counsel-toronto.com; mgottlieb@counsel-toronto.com; gerry.apostolatos@langlois.ca; mdesrosiers@osler.com; marc-elie.scott@mcmillan.ca; mclaroche@millerthomson.com; brennanp@bennettjones.com; dimitri.maniatis@langlois.ca; daniel.baum@langlois.ca; gary.rivard@bcf.ca; jcuttler@kklex.com; jfleisher@casselsbrock.com; jbellossimo@casselsbrock.com; kewallace@casselsbrock.com; audley.sheppard@cliffordchance.com; simon.greenberg@cliffordchance.com; karolina.kozycka@cliffordchance.com; eric.ouimet@bcf.ca; bertrand.giroux@bcf.ca; frederic.cote@bcf.ca; jsiwiec@perlaw.ca; arubinoff@perlaw.ca; abernard@fasken.com; bfarber@fasken.com; cagagnon@avocatsbsl.com; GLeFebvre@blg.com; fgagnon@blg.com; a.provencher@sblavocats.com; francois.bouchard@clcw.qc.ca; julien.collin@hcblegal.com; toddstanley@gov.nl.ca; lmorin@fasken.com; gmichaud@fasken.com; gmetcalfe@duntonrainville.com; TCliche@DuntonRainville.com; michael_axel@keybank.com; rschwill@dwvpv.com; julie.lambert@cslships.com; besnier.avocats@cgocable.ca; shebert@millerthomson.com; dstolow@kklex.com; jmorissette@osler.com; wael.rostom@mcmillan.ca; rachel.april-giguere@mcmillan.ca; gmoftat@tgf.ca; roger.simard@dentons.com; louis.dumont@dentons.com; katherineboulianne@bptavocats.com; dboudreault@plba.ca; hbesnier.bdr@cgocable.ca; claud.paquet@bcf.ca; rtalaifar@sangramoller.com; hsangra@sangramoller.com; pierre.lecavalier@justice.gc.ca; dmitchell@imk.ca; ahatnay@kmlaw.ca; akaplan@kmlaw.ca; jfbeaudry@plba.ca; MichaelPDelaney@gov.nl.ca; nick@scheib.ca; Reyes, Tony; anne.parent@mddelcc.gouv.qc.ca; gquerry@mccarthy.ca; mbourbonnais@mccarthy.ca; [Allan.Matte@otc-cta.qc.ca](mailto>Allan.Matte@otc-cta.qc.ca); alain.gaudreault@mddelcc.gouv.qc.ca; kpeddle@usw.ca; legcounsel@gov.nl.ca; jean.francois.delisle@clcw.ca; njacobs@stewartmckelvey.com; reynald.auger@langlois.ca; jfgauvin@millerthomson.com; mduchesne@blg.com; otadlaoui@blg.com; kbergeron@avbt.com; isabelle.giguere@mern.gouv.qc.ca; michael.hanlon@mcmillan.ca; townmanager@wabush.ca; pbelanger@mccarthy.ca; jperreault@mccarthy.ca; mdorion@mccarthy.ca; lnboulanger@mccarthy.ca; marc-andre.sansregret@langlois.ca; richard.laflamme@steinmonast.ca; jysimard@lavery.ca; dmandilaras@lavery.ca; pchang@morneaushepell.com; pboyd@morneaushepell.com; bquistgaard@pinklarkin.com; rpink@pinklarkin.com; bwalancik@kmlaw.ca; elizabeth-brown@hicksmorley.com; john-prezioso@hicksmorley.com; gamiot@avocatsbsl.com; rwelsh@rbauction.com

Cc : GUY, SEBASTIEN; WEISZ, STEVEN; CHOW, MILLY; MCGRAW, MICHAEL; SHALVIRI, ARYO; KRAVTSOV, ILIA

Objet : In the matter of the Plan of Compromise or Arrangement of: The Bloom Lake Iron Ore Mine Limited Partnership & al (500-11-048114-157)

SERVICE BY EMAIL / SIGNIFICATION PAR COURRIEL

*In the Matter of the Plan of Compromise or Arrangement of:
Wabush Resources Inc. & al
S.C.M.: 500-11-048114-157*

Re.: Motion for the issuance of an Approval and Vesting Order with Respect to the Sale of Certain Assets

TO/À: SERVICE LIST / LISTE DE DISTRIBUTION

The present email constitutes service of the Petitioners' *Motion for the Issuance of an Approval and Vesting Order with Respect to the Sale of Certain Assets* (the "**Motion**").

The Exhibits can be downloaded at the following link: <https://blakes.sharefile.com/d-sc2fc560268f48f5a>

Please note that the Motion will be presentable at the Montreal Courthouse on **September 23, 2016** at a time and in a room to be determined.

Le présent courriel constitue la signification par les requérantes d'une requête intitulée «Motion for the Issuance of an Approval and Vesting Order with Respect to the Sale of Certain Assets» (la "Requête").

Les pièces au soutien de la Requête peuvent être téléchargées à partir du lien suivant : <https://blakes.sharefile.com/d-sc2fc560268f48f5a>

*Veillez prendre note que la Requête sera présentable au Palais de Justice de Montréal le **23 septembre 2016**, heure et salle à déterminer.*

Bernard Boucher
Associé/Partner
bernard.boucher@blakes.com
T : 514-982-4006



Blake, Cassels & Graydon S.E.N.C.R.L./s.r.l.
1 Place Ville Marie, Bureau 3000, Montréal (Québec) H3B 4N8
Tél. : 514-982-4000 Fax : 514-982-4099
blakes.com | [Twitter](#) | [Se désabonner](#)

Blake, Cassels & Graydon S.E.N.C.R.L./s.r.l. | Avocats | Agents de brevets et de marques de commerce
L'information paraissant dans ce message électronique est CONFIDENTIELLE. Si ce message vous est parvenu par erreur, veuillez immédiatement m'en aviser par téléphone ou par courriel, le supprimer et en détruire toute copie. Merci.

This email communication is CONFIDENTIAL AND LEGALLY PRIVILEGED. If you are not the intended recipient, please notify me at the telephone number shown above or by return email and delete this communication and any copy immediately. Thank you.

Le droit à l'échelle mondiale
Law around the world
nortonrosefulbright.com

AVIS DE CONFIDENTIALITÉ : Ce courriel est confidentiel et peut être protégé par le secret professionnel. Si vous n'en êtes pas le destinataire visé, veuillez en aviser l'expéditeur immédiatement et le supprimer.

CONFIDENTIALITY NOTICE: This email is confidential and may be privileged. If you are not the intended recipient please notify the sender immediately, and please delete it.

Ce courriel peut contenir de l'information privilégiée, confidentielle ou protégée contre la divulgation. L'envoi de ce courriel qui est destiné exclusivement au(x) destinataire(s) mentionné(s) ne constitue pas une renonciation à un droit de quelque nature que ce soit. Toute utilisation, transmission ou copie non autorisée de ce courriel est interdite. Si vous avez reçu ce courriel par erreur, veuillez en aviser l'expéditeur et détruire toute copie en votre possession. Notre politique de confidentialité est affichée à l'adresse www.mccarthy.ca.

Cliquez ici si vous voulez vous [désabonner](#) de la réception des messages électroniques commerciaux de McCarthy Tétrault. Veuillez prendre en note que vous continuerez de recevoir des messages électroniques non

commerciaux de notre part, comme des relevés de compte, des factures, des communications aux clients et d'autres communications électroniques factuelles similaires.

This e-mail may contain information that is privileged, confidential and/or exempt from disclosure. No waiver whatsoever is intended by sending this e-mail which is intended only for the named recipient(s). Unauthorized use, dissemination or copying is prohibited. If you receive this email in error, please notify the sender and destroy all copies of this e-mail. Our privacy policy is available at www.mccarthy.ca.

Click here to [unsubscribe](#) from commercial electronic messages. Please note that you will continue to receive non-commercial electronic messages, such as account statements, invoices, client communications, and other similar factual electronic communications.

Suite 5300, TD Bank Tower, Box 48, 66 Wellington Street West, Toronto, ON M5K 1E6